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Vragen van het lid Van Baarle (DENK) aan de Ministers van Infrastructuur en 
Waterstaat en Financiën over de leidingwaterbelasting (ingezonden 30 juni 
2022). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over de leidingwaterbelasting?1 

Vraag 2
Klopt het dat een huishouden van 4 personen gemiddeld zo’n 180 m3 water 
per jaar verbruikt en daar € 60,– leidingwaterbelasting over betaalt? 

Vraag 3
Klopt het dat bedrijven als Tata Steel, die tientallen miljoenen m3 water per 
jaar verbruiken, per jaar slechts € 100,– leidingwaterbelasting betalen? 

Vraag 4
Waarom is bij de leidingwaterbelasting geen evenredig of progressief tarief? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er voor grote bedrijven op deze manier een vermin-
derde prikkel is om efficiënt om te gaan met water? 

Vraag 6
Klopt het dat voor 4 miljoen mensen in Nederland een tekort dreigt aan 
drinkwater? 

Vraag 7
Klopt het dat dit komt, omdat er als gevolg van de klimaatcrisis te weinig 
water via de Maas Nederland binnenkomt? 

Vraag 8
Klopt het dat er bij een vijftal bedrijven ook al geweigerd is door drinkwater-
bedrijven om extra water te leveren? 

1 Website BNNVARA, 27 juni 2022 (Huishouden betaalt 60 euro waterbelasting, Tata Steel slechts 
100 euro – Joop – BNNVARA)
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Vraag 9
Zou een verhoging van de leidingwaterbelasting voor grote bedrijven kunnen 
leiden tot het zuiniger omgaan met drinkwater? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 10
Hoe oordeelt u over een dergelijke verhoging van de leidingwaterbelasting 
voor grote bedrijven?
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